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Egyesületünk 2023-ban tevékeny szakami munkát folytatott. Az év során három nagy 

Egyesületi konferenciát sikerült megszerveznünk: elsőként az évben március 8-9-én 

Visegrádon került megrendezésre a KLENEN konferencia, melyen rekordszámú résztvevő volt, 

köztük sok fiatal szakember, akik közül többen kiváló előadást tartottak.  

Következő nagy rendezvényünk a szeptemberi Távhő Vándorgyűlés volt, ezúton is köszönjük 

a Hőszolgáltatási Szakosztály munkáját a rendezvény eredményes megszervezésében.  

Konferenciák tekintetében az év záróprogramja november 28-29-én a Villamos Energia 

Konferencia volt Kecskeméten, mely nagyon sikeres rendezvény volt és a konferencia 

történetében először sikerült megszervezni a korábban célul kitűzött idegen nyelvű szekciót is.  

A nagy egyesületi rendezvények mellett az ETE több rendezvényen is társszervezőként 

működött közre: a korábbi szokásoknak megfelelően támogattuk a Magyar Energia 

Szimpózium megrendezését, részt vettünk a Magyar Tudomány Ünnepe rendezvénysorozat 

szervezésében, sor került egy hidrogénes és egy vízerőműves szakmai nap megrendezésére, 

valamint Egyesületünk szervezeti egységei is tartottak kisebb rendezvényeket, melyeket nagy 

örömmel fogadtunk. 

Továbbra is fontosnak tartottuk, hogy Egyesületünk más szakmai csoportokkal is jó kapcsolatot 

ápoljon, így együttműködési megállapodásokat kötöttünk a MaTáSzSz-szal, valamint a V-

Trade konferenciaszervező céggel is.  

Ezek mellett fontos munkánk volt az Energiaügyi Minisztérium felkérésére a nemzeti 

energiastratégia és klímaterv véleményezésében, valamint a hulladékhő térkép 

elkészítésében. A NEKT esetében, az Egyesülettel való szakmai egyeztetés a programok 

Brüsszelbe való kiküldését követően az EU észrevételeinek és javaslatainak 

figyelembevételével kapcsolatban várható. 

Egyesületünk Elnöksége sikeresen, nagyobb fennakadások nélkül működik együtt. A nagy 

távolságok miatt egyszerűbbnek találtuk az online ülések megtartását, így hatékonyabban 

tudunk egymással kommunikálni, de ezek mellett természetesen személyes ülést is tartottunk. 

Az év második felében pedig sort kerítettünk szokásos Elnök-titkári Értekezletünkre is, nagyon 

köszönjük a részvételt a megjelenteknek.  

Igyekeztünk figyelmet fordítani arra is, hogy tagjainkkal is aktív kapcsolatban maradjunk és az 

érdeklődőket a lehető legjobban bevonjuk az Egyesület működésébe, így havi 

rendszerességgel küldtük ki tagjainknak havi hírlevelünket, melyben a fontosabb Egyesületi 

eseményeket és híreket is szerepeltettünk. 

Emellett figyelmet fordítottunk az Energiagazdálkodás folyóiratra is, mely nagyon sikeresen 

működik. A nyomdaköltségek és a postai kiadások drágulása ugyan némiképpen 

megnehezítette a lap kiadását, de mindentől függetlenül az ENGA fontos szakmai orgánum, 

folyamatosan érkeznek a megjelentetni kívánt cikkek és hirdetők is jelentkeznek a lapba.  



Egyesületünk gazdálkodása az emelkedő díjak ellenére stabil. A költségek növekedésének 

ellenére elmondható, hogy a bevételekkel, elsősorban a konferenciák bevételeivel követni 

tudjuk a tendenciát, így aggasztó pénzügyi hiány nélkül sikerült lezárnunk az előző évet. Az év 

második felében a folyószámlavezető bankunkkal volt fennakadásunk a kötelező 

ügyfélazonosítással kapcsolatban, de ezen kívül nem kellett nagyobb problémával szembe 

néznünk.  

Egyesületünk 2023. évi működése összeségében sikeres volt. A megválasztott új vezetőség 

sikeresen vette át a feladatok ellátását, így biztosítva Egyesületünk szakmai és pénzügyi 

stabilitását. 


